
Fra: Bjørne H Kleppe <bhiklepp@gmail.com> 
Sendt: 14. september 2015 21:30 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fartsdumper 
 
Hei! 
 
Vet ikke om dette er riktig kanal, men prøver likevel. 
 
I Lyngvegen hvor jeg og min familie bor er vi plaget av mye gjennomgangstrafikk med generelt høy 
hastighet. 
Det virker som mange av beboerne i Strandvegen og i Klubben benytter vår gate nettopp fordi det ikke 
er fartsdumper her. 
Med økende antall barn og unge i nærmiljøet, med tilhørende aktivitet i gaten bekymrer vi oss for 
trafikken og hastigheten. 
Vi er blitt fortalt at det for mange år siden var et barn som ble drept av en bil i denne gaten. Og vi er redd 
dette skal kunne skje igjen. 
 
Dette er en av få gater i sentrale Knarvik som ikke er utstyrt med fartsdumper, og vi ber med dette om at 
dere utbedrer dette.  
 
Håper på positiv tilbakemelding. 
 
Med vennlig hilsen: 
Bjørne Hillestad Kleppe 
Katrine Nævdal Dahle 
Maiken Dahle Kleppe (17 mnd) 


